

HOTEL CASTELL\*\*\*\*  
ZUOZ

Ein Ort der Inspiration ob beim Arbeiten oder Feiern: Eine filmreife Bühne für Ihre Hochzeit, für Familienfeiern, Klassentreffen, Jubiläen oder Get-together über Generationen. Oder der inspirierende Ort für individuelles Arbeiten, für Kurse, Workshops, Meetings und Seminare. Das Hotel Castell bietet den perfekten Rahmen und gestaltet das Drumherum ganz nach Ihren Vorstellungen. Treffen wir uns zum Apéro auf der Kawamata-Terrasse?

A place of inspiration whether you're working or celebrating: A perfect setting for your wedding, family celebrations, class reunions, anniversaries, or get-togethers of multiple generations. Also an inspiring venue for work assignments, courses, workshops, meetings, and seminars. Whatever the purpose of your stay with us, Castell offers the perfect location, and we are happy to tailor amenities and facilities according to your wishes. Perhaps we could meet for an aperitif on our Kawamata Terrace?

	m <sup>2</sup>						
01 Restaurant / Saal	120	-	-	130	-	80	-
02 Jägerstübli	20	-	-	14	-	-	-
03 Rote Bar	100	-	-	-	-	-	150
04 Belvair	66	50	30	60	-	-	-
05 Damensalon	30	-	12	24	-	-	40
06 Seminarraum	32	-	16	-	-	-	-



**HOTEL CASTELL**

- 130
- 68
- 1
- 1

